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Dagsorden og referat Dato:  

D. 28/9-21 

Tid:  

Kl. 18:00-20:00  

Sted:  

C115 

Der vil være en let 

anretning.  

Emne: Skolebestyrelsesmøde 
 

 
I = Information 

D = Drøftelse,  
B = Beslutning,  

H= Høring 

T = Tilsyn 

Mødedeltagere:   
 

Forældrerepræsentanter 
Agnete Nørskov Nielsen, Maibritt Sand Nielsen, Martin Helt Brunsgaard, 

Camilla Bjørn Jensen, Stine Møller Jacobsen, Søren Rasmussen 
Langelund og Ani Mai Andersen 

 

Elevrådsrepræsentanter: 
Victor Trane 9.z og Esben Thaysen Nissen7.c 

 
Personalerepræsentanter 

Lone B. Larsen og Lotte Simonsen  
 

Ledelsesrepræsentanter 
Karina Lange (Udskolingsleder) og Vibeke Domar (Skoleleder).  

 
Referent: Karina Lange 

Ordstyrer: Martin Helt Brunsgaard 
Afbud: Ani Mai Andersen og Søren Rasmussen 

Formål med mødet:   

Behandling af sager af relevans for 
skolebestyrelsen og skolebestyrelsens arbejde. 

Forbered: 

Læs dagsorden og bilag.  
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Anvendelse af mødets resultat:   

 

Medbring:  

Dagsorden og bilag. 

 

 Tidsplan Emne Formål med punktet 
(Hvad vil vi udrette?) 

Beslutning  
(Referat – hvem gør hvad?) 

1. 
18:00-18:10 

Referat fra d. 9/6-
21 og d. 16/8-21 

(B) 

Skolebestyrelsen skal: 
Godkende referat. 

Begge referater er godkendt. Det byder 

velkommen til de to nye elevrådsrepræsentanter 

og en præsentation af Skolebestyrelsen.  

2. 18:10-18:20 Elevrådet 
(I) 

Skolebestyrelsen skal: 
Informeres om arbejdet og punkter 

fra møderne i Elevrådet.  

Formand og næssformand har været på 

elevrådskursus. Her kom det frem, at 

udskolingseleverne på 9. årgang synes, de har for 

få redskaber til aktiviteter i frikvartererne. Ved 

sidste elevrådsmøde blev der talt om 

udearealerne. Elevrådet synes, der er for kedelige 

og få redskaber til udskolingen. Vibeke fortæller, 

at der ikke er planer for tilføjelser til 

udeområderne, men at eleverne kan indgive 

ønsker.  

 

Elevrådet har drøftet forslag til UUF i arbejdet mod 

at skabe et rigere unge- og læringsmiljø i 

udskolingen. Der er komme flere forslag. 

3. 18:20- 18.35 Princip for 
godkendelse af 

undervisningsmidl
er 

(D, B) 

Skolebestyrelsen skal: 
Drøftelse og godkendelse af princip 

for godkendelse af 
undervisningsmidler. 

 
Bilag: 

Drøftelse ift. Bring your own device og regler 

herom (se 

https://www.ombudsmanden.dk/find/nyheder/all

e/medbringe_egen_pc/#cp-title).  
 

Beslutning: 

https://www.ombudsmanden.dk/find/nyheder/alle/medbringe_egen_pc/#cp-title
https://www.ombudsmanden.dk/find/nyheder/alle/medbringe_egen_pc/#cp-title
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3.0 Princip for undervisningsmidler Princippet er godkendt med en ændring i punktet 

omkring IT-udstyr (hardware).  

4. 18.35-18.45 FNs lærernes 

dag/personalets 
dag 

(D) 

Skolebestyrelsen skal: 

Drøftelse af og beslutning om, 
hvordan Skolebestyrelsen vil markere 

denne dag. 

Det er personalets dag tirsdag d. 5/10-21.  

Beslutning:  

- Køkkenpersonalet laver P-tærter til 

personalet.  

- Agnete Nørskov Nielsen og Maibritt Sand 

Nielsen repræsenterer bestyrelsen denne 

dag. 

- De starter kl. 9:00 hos servicepersonalet 

og fortsætter hos Centeret og Almen 

herefter.  

5. 18.45-19.00 Tilsynsopgaver og 

årshjul 2021-22 
(D, B) 

Årshjulet var som udgangspunkt for 

ét år, der er forslag om at gøre det til 
to årigt.  

 
Skolebestyrelsen skal: 

Drøftelse af bilag 5.0 samt 
godkendelse heraf.  

 
Bilag: 

5.0 Skolebestyrelsens 2 årig årshjul 
for 2021-22 og 2022-23 

Procedurer ift. skolebestyrelsesvalg skal 

indskrives i årshjulet, når oplysninger herom 

haves.  

Beslutning:  

Årshjulet er godkendt med drøftede rettelser.  

6. 19.00-19.15 Hørring ift. SFO2  

(H) 

Skolebestyrelsen skal: 

Give input til høringssvar og aftale 
hvem der udarbejder det endelige 

svar før dette sendes ind. 
 

Bilag: 
6.0 Høringsbrev 

Drøftelse: 

Yder ramme for Kongshøjskolen er, at SFO2 følger 

SFO1. Der er ikke taget højde for socioøkonomisk 

vurdering i de tre forslag. Buddet fra Indskolings- 

og SFO leder Andres Mastrup er, at det bliver 

model 2. Skolebestyrelsens økonomiudvalg har 
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peget på, at man er opmærksom på åbningstider 

i vurderingen.  

 

Punkter til hørringssvaret: 

- Socioøkonomisk vurdering burde indgå i 

fordelingen.  

- Positivt at de nye modeller giver et 

incitament til at lave et attraktivt tilbud i 

SFO2, og har en positiv belønning.  

- Åbningstider bør være en faktor ift. 

beregningen.  
 

Beslutning: 

Camilla Bjørn, Andrea Mastrup og Vibeked Domar 

Fischer laver hørringssvaret.  

7. 19.15-19.25 Formanden 
orienterer 

(I)  

Orientering om: 
 Dialogmødet med Børn – og 

uddannelsesudvalget 

 Henvendelse om frivillige 
nationale test 

 Formandsnetværk 
 Valgmøde vedr. skolen 

 

Bilag:   
7.0 Dagsorden møde den 9. 

september 2021 

Orientering: 

- Dagsordenen omhandlede 

skoleforvaltningens 6 strategiske mål.  

- Skolebestyrelsens forslag til punkter, var 

der ikke fundet plads til i dagsordene.  

- Skolechef Rasmus Andressen talte ind i 

skolebestyrelsens involvering i de 

strategiske mål.   

- Det blev på mødet sagt fra flere 

skolebestyrelser, at der er meget fokus på 

test og målinger af eleverne.  

- Højskolesangbogen og Folkeskolens 

formålsparagraf blev også drøftet.  

- Mødeformen var god.  

- Skolebestyrelsen på Kongehøjskolen ser 

frem til kommende dialogmøde.  
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- Formanden fra det skolepolitiske udvalg 

har afvist vores henvendelse ift. frivillige 

National test. I formandsnetværket har 

man besluttet, at man vil drøfte 

Kongehøjskolens henvendelse ude i de 

lokale bestyrelser og tage det op til næste 

formandsnetværksmøde. 

- Formandsnetværket drøftede muligheden 

for at afholde valgmøde med paneldebat 

bestående af lokal politiker. Det er tænkt 

som et bredt arrangement, hvorfor elever 

fx 8.-9. årgang også kan deltage. 

Oplægget sendes ud til skolebestyrelsen.  

8. 19.25- 19:40 Skolens hverdag  
(I) 

a) Temauge og åbent hus 

b) Lejrskoler 

c) Kantinedrift 

d) økonomi opfølgning  

Bilag:  

8.0 Økonomirapport 31082021 

8.1 Noter til økonomirapport af 

310821 

a) Er i gang lige nu med overskriften ”FNs 

verdensmål”, hvor der er udvalgt 3-6 mål, som 

der arbejdes med på hele skolen. Der er åbent hus 

torsdag kl. 14-17. Alle ansatte får et klistermærke 

med navn og en verdensmål pin.  

b) Der er flere årgang som har været på lejrskole 

og hytteture, hvilket er forløbet godt.  

c) Der er lavet beregninger på, hvorvidt det kan 

lade sig gøre at lave økologisk drift. Med de priser 

kantinen har på nuværende tidspunkt, kan dette 

ikke lade sig gøre, men der arbejdes videre heri. 

Kantinens indhold drøftes kort, hvor der bredt set 

positiv oplevelse af udvalget. Der opfordres til, at 

kantinen skriver ud, hvad der sælges og priser, 

således forældrene er informeret. 

d) Skolen går ud af økonomiåret 2021 med et 

overskud. Byggetilladelsen til legetårne er netop 

kommet, hvilket der er stor glæde over. 
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9 19:40 – 

19:55 

Skolelederen 

orienterer 
(I) 

Orientering om: 

 Økonomi, elevtal og skolens 

drift 

Skolebestyrelsen er informeret.  

 

10. 19:55-20:00  Evt.  Ingen punkter 

 
 

 


